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Wij stellen u voor kennis te nemen van:

de beantwoording van de artikel 45 vragen van CDA inzake wijkbezoeken
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Toelichting op het voorstel

Inleiding: CDA heeft artikel 45-vragen gesteld naar aanleiding van een in 2018 aangenomen motie 
over structurele vormen van overleg tussen gemeente en de Zwolse wijken.

Kernboodschap: In Zwolle wordt structureel ingezet op bewonersbijeenkomsten waarbij zoveel 
mogelijk maatwerk wordt geleverd om effectief en efficient de dialoog aan te gaan.

Artikel 45 vragen:

Vraag 1 - Had het College wel het voornemen om de raadsbreed aangenomen motie uit te 
voeren?

Ja. Wanneer de  - in dit geval voltallige - gemeenteraad burgemeester er wethouders oproept ergens 
werk van te maken zal het college vanzelfsprekend altijd aan de slag gaan om zo goed mogelijk 
uitvoering te geven aan de wens van de raad.

Vraag 2 - Aannemende dat hiervan inderdaad sprake was, waarom zijn er vanaf juni 2018 dan 
nog steeds geen wijk-/kernenbijeenkomsten georganiseerd?

Er zijn ook de afgelopen periode weer tientallen bijeenkomsten in de Zwolse wijken georganiseerd 
waarin bestuur, raad en inwoners met elkaar in gesprek zijn gegaan. In een eerste beantwoording van 
de genoemde motie (oktober 2018) is uitvoerig aangegeven op welke wijze in de Zwolse wijken en 
buurten  wordt ingezet op de dialoog tussen de lokale overheid en de Zwollenaren. Gedeelde 
uitgangspunten daarbij zijn dat we al langere tijd inzetten op grondige kennis  (van leefstijlen) van onze 
inwoners, zodat we gericht communiceren en een divers palet van contactmogelijkheden inzetten. De 
ervaringen daarmee zijn goed.

Tijdens een bijeenkomst met de raad  is begin dit jaar met zo goed als alle raadsfracties tijdens een 
bijeenkomst besproken hoe aan de hand van onder meer het tweejaarlijkse Buurt voor Buurtonderzoek 
wijkopgaven worden geformuleerd sámen met wijkbewoners en andere partners in de wijk. Dat is de 
afgelopen periode in alle stadsdelen gebeurd, vaak ook in aanwezigheid van stadsbestuurders en 
uitgenodigde raadsleden. Voorbeelden zijn onder meer de bustour in maart van dit jaar in Diezerpoort 
en Zeeheldenbuurt of een bijeekomst rondom het dorpsplan Wijthmen in februari. Ook rondom 
belangrijke ontwikkelingen als de Omgevingsvisie zijn interactieve bijeenkomsten georganiseerd waar 
inwoners, bestuur en raadsleden de dialoog zijn aangegaan. Bijvoorbeeld in juni in Windesheim. Of 
bijeenkomsten rondom de warmtegids en geothermie in Aalanden. 

Burgemeester en wethouders staan voor de wijze waarop Zwolle in de wijken inzet op effectieve en 
efficiënte communicatie en participatie. Soms past daar een meer traditionele aanpak in - zoals een 
presentatie van de wijkthema’s en -opgaven voor Zwolle-Zuid in juni -, zoveel mogelijk snijden we de 
vorm toe op de behoefte van de inwoners. Op die manier worden ook inwoners bereikt die normaliter 
niet zo snel in gesprek komen met de gemeente.
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Ter illustratie van deze in onze ogen succesvolle aanpak verschijnt binnenkort een ‘wijkenmagazine’ 
waarin op beeldende wijze duidelijk wordt gemaakt hoe en waarom de gemeente op straat-, wijk- en 
stadsdeelniveau in dialoog blijft met inwoners en met hen samenwerkt.

Dit college en onze ambtelijke organisatie blijven overigens zoeken naar manieren om de inzet  verder 
te ontwikkelen. In dit kader is het goed te benoemen dat organisatiebreed het principe van Start voor 
de Start wordt vormgegeven. Met Start voor de Start zetten we in op het – nog meer dan nu – 
vroegtijdig benoemen en organiseren van  de belangen van inwoners en bijvoorbeeld de 
gemeenteraad bij initiatieven in de stad.  De implementatie van Start voor de Start is inmiddels 
begonnen. Onderdeel van de implementatie is ook het betrekken van de gemeenteraad: u kunt 
daarvoor de komende periode een vervolg verwachten.

Vraag 3 - Heeft het College een planningsschema waaruit blijkt wanneer de wijken en kernen 
bezocht worden?

Zie het antwoord op vraag 2. Waar mogelijk worden raadsleden via de raadsgriffie (al) uitgenodigd 
voor relevante bijeenkomsten in de Zwolse wijken.

Vraag 4 - Kan het College de raad van deze planning (indien aanwezig) op de hoogte stellen?
Zie het antwoord op vraag 3.

Openbaarheid
Deze beantwoording is openbaar.

Burgemeester en Wethouders van Zwolle,

voorzitter, Peter Snijders

secretaris, Ingrid Geveke


